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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2016/17:1912 Bilpooler

Ett ökat bildelande i Sverige har potential att minska och effektivisera 
bilresandet. Det är en utveckling som är positiv för både miljön och 
samhällsplaneringen i stort och som även ligger väl i linje med den ökade 
delningsekonomi som håller på att växa fram. Tyvärr lägger dagens regelverk 
hinder för en fortsatt positiv utveckling. Kommuner efterfrågar en möjlighet att 
kunna reservera gatumark för bilpooler, men bristen på juridisk definition 
omöjliggör detta. I utredningen angående cirkulär ekonomi bekräftas behovet 
av lagstadgade kriterier för allmänt tillgängliga bilpoolsfordon, och utredningen 
har också presenterat förslag till definition att införa i nuvarande regelverk. 
Med en definition på plats kan kommuner reservera gatumark för bilpooler, och 
fler svenskar kan enkelt få tillgång till bildelning som tjänst. 

I våras undvek förra infrastrukturministern Anna Johansson att tydliggöra sin 
och regeringens ställning i frågan med hänvisning till att utredningens förslag 
var ute på remiss. Remisstiden gick ut den 28 juni, och remissinstanserna har 
generellt varit positiva. Därmed bör det inte återstå några hinder för regeringen 
att nu agera. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

I ljuset av att remissinstanserna nu givit sina synpunkter, hur ställer sig 
statsrådet till utredningens förslag till definition av bilpool, och när kan vi 
förvänta oss att statsrådet och regeringen presenterar konkreta åtgärder så att 
kommuner kan reservera gatumark för bilpooler?

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-11
Besvaras senast
2017-09-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


